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Foques novetats referents a la nostra Revista cal esmentar del període 
transcorregut des de l'anterior «Anuari». Ha seguit la seva marxa normal, 
amb la publicació regular deis números previstos, si bé no tan puntual com 
nosaltres desitjaríem, encara que tampoc amb retards excessius. Diem això 
perqué quan s'apropen les dates d'aparició ja se'ns manifesta per part d'al-
guns la seva impaciència per tenir-la a les mans, cosa que naturalment ens 
complau i ens estimula per continuar la tasca, i intentar millorar-la. 

A partir del primer número d'enguany es va modificar el títol de la Re-
vista, per adaptar-lo a la grafia correcta segons es dedueix deis estudis rea-
litzats. En el mateix número es publicava aquesta nota que ho justifica: 

«RONÇANA» i no «RONSANA» 
Com haureu observât, hem canviat una lletra del títol de la nostra 

revista. Ja fa temps que semblava evident l'errar d'anar posant RON-
SANA, i més d'un lector ens ho havia dit, però era una paraula que 
teníem registrada oficialment i no ens se7nblava tampoc massa greu 
el mantenir-la. 

Eis estudis realitzats sobre eis origens de "Ronçana" i les opinions 
de persones enteses en la matèria han jet que, ara, hàgim decidit de 
canviar la nostra capçalera, més que res, per adaptar-la al nom correcte 
des del punt de vista històric-lingUistic, i per no ser causa de confusions. 

A partir d'ara, dones, serem RONÇANA. 

El dia 2 de juny es va celebrar el «Sopar» anual que, com sempre, va cons-
tituir una festa cultural i una trobada de convivència per a molts lectors i 
simpatitzants de la publicació. 

S'havia escollit com a tema centrai de l'acte el « fet comarcal», i les in-
tervencions versaren majoritàriament sobre aquest tema. 

Com a invitats d'honor hi assistiren e' pcòqraf i politic, Marc Aureli Vila; 
el president de l'Associació Catalana de Premsa Comarcal, Josep Masoliver, i 
el représentant del Departament de Cultura de la Generalitat, Jaume Cam-
prodon. Ells, junt amb alguns redactors habituais de «Ronçana», intervin-
gueren a la sobretaula, presentats per l'amie Jaume Farriol, el qua! també 
donà la paraula a algunes de les autoritats assistents. 

En conjunt, l'acte va semblar més aviat curt, degut a la concreció i qua-
litat dels parlament, cosa que sempre resulta positiu. 

Com a fet positiu d'aquests últims mesos, voldriem remarcar la incorpora-
ció de redactors joves i l'interès demostrat per membres de juntes d'algunes 
urbanitzacions en coHaborar a la revista i difondre-la entre els seus associais. 
Aquest pot ser un bon mit jà d'integració al pöble i mutu coneixement de 
les respectives problemàtiques. Esperem que tinguin imitadors. 
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